
Brišani so zaprli cesto
Potem ko so krajani Briš in novega naselja

v Polhovem Gradcu več let zaman cakali in
klečeplazili za obljubljeni asfalt, jim je > pe-
tek, 30. septembra dokončno prekipelo. Ttga
dnc so regionalno cesto. ki povezuje Polhov
Gradec z Lučinami odnosno Gorenjo vasjo.
enostavno zaprli, z grožnjn. da bo na njej
proniet prekinjen vse dokler jim odgovorni pri
republiški skupnosti za ceste na licu mesta ne
zagotovijo, da bodo zgradili asfalt. Jeza kraja-
nov je bila tem večja, ker je bil le za dan
kasneje na rcgionalki napovedan še avto-rallv.
ki bi seveda že dodatno poslabšal že tako
obupno stanje.

»Življcnje ob tej cesti je postalo naravnost
ncvzdržno«. sc je v imenu krajanov obeh nase-
lij. ki so sc protcstno zbrali za ccstno zaporo
jczil Franc Laznik. »Ta rallv pa jc šc dodatni
izziv. Tu botno zdaj vztrajali vsc doklcr nc
pridcjo odgovorni z republiške skupnosti za
cestc. Skozi ne spustimo nikogar raznc inter-
vencijskih vozil. Do zdaj smo bili že na vseh

mogočih forumih. a so nam povsod samo ob-
Ijubljali. narcdili pa nič. Živina pa zbolcva od
prahu. nc smcš odpreti okna in iudi zelenjava
je že čiso zanič. ker enostavno ne more vcč
zrasti.«

Krajani Briš in novega nasclja pod polho-
grajsko osnovno šolo bi bili rešcni vsch tch
skrbi. če bi jim potcgnili asfalt vsaj skozi vas.
To skupaj ni niti dva kilometra. Pri tem bodo.
kot kaže. tudi vztrajali. Čc pa vsc skupaj nc bo
nič pomagalo. pravijo. bodo cesto preko-
pa l i . . .

BRANKO VRHOVEC

3. oktobra sta se sestanka v zvezi z nastalo
situacijo v KS Polhov Gradec udeležila pred-
sednik OK SZDL Ljubljana Vič-Rudnik Dra-
go Černoš in predsednik občinskega izvršnega
sveta Stane Droljc. Z ozirom na številna priza-
devanja in razgovore pa že lahko zapišemo, da
bo storjeno vse, da bo obnova te ceste uvrSče-
na v republiški program za naslednje leto.


